

Version française plus bas



# INVITATION

**European Trade Union Confederation, Indewo & Centre Vidéo de Bruxelles are pleased to invite you to the screening of**



## A CHAINED REVOLUTION

**Théo Sixou | BE | 2024 | OV FR EN ST EN | 41'**

*Today, many companies use legal loopholes, making human rights violations the norm rather than the exception in supply chains around the world. It leaves the victims of crimes committed by these companies – workers and communities – trapped in a legal maze seeking justice. Workers are raising their voices, demanding a role in securing supply chains. Citizens across Europe can no longer tolerate this injustice. How can we shift from profit-driven priorities to preventing violations? European citizens are rallying for change! Unions, workers, NGOs and politicians are now knocking on the doors of the European Union to strengthen corporate accountability and democracy at work.*

## TEASER



**MONDAY 18<sup>TH</sup> MARCH at 7PM**

Screening followed by a discussion with

**Isabelle Schömann**

Deputy General Secretary - ETUC

**Paul de Clerck**

Friends of the Earth Europe

**Lara Wolters (tbc)**

Member of the European Parliament

**Ken Slock**

Film producer - CVB

CINÉMA AVENTURE

Rue des Fripiers 15 - 1000 Brussels

The screening will be followed by a drink

**FREE**

Reservation requested by e-mail [reservations@cvb.be](mailto:reservations@cvb.be)



**IN  
DE  
WO** | **IN  
DEFENSE  
OF  
WORKERS**

CONFEDERATION  
**SYNDICAT  
EUROPÉEN  
TRADE UNION**



**AVENTURE**



Funded by  
the European Union

**FÉDÉRATION  
WALLONIE-BRUXELLES**



# INVITATION

**European Trade Union Confederation, Indewo & le Centre Vidéo de Bruxelles sont heureux de vous inviter à la projection de**



## RÉVOLUTION EN CHAÎNE

**Théo Sixou | BE | 2024 | VO FR & EN ST EN | 41'**

*Aujourd'hui, de nombreuses entreprises utilisent des lacunes juridiques, faisant des violations des droits humains la norme plutôt que l'exception dans les chaînes d'approvisionnement du monde entier. Les victimes des crimes commis par ces entreprises - travailleurs et communautés - se retrouvent ainsi piégées dans un labyrinthe à la recherche de justice. Les travailleurs font entendre leur voix et exigent de jouer un rôle dans la sécurisation des chaînes d'approvisionnement. Les citoyens européens ne peuvent plus tolérer cette injustice.*

*Mais comment faire pour transformer un système qui protège le profit à tout prix afin de prévenir les risques de violations ?*

*Les citoyens européens se mobilisent pour le changement ! Les syndicats, les travailleurs, les ONG et les politiciens frappent maintenant aux portes de l'Union européenne pour renforcer la responsabilité des entreprises et la démocratie au travail.*

## **BANDE-ANNONCE**



**LUNDI 18 MARS à 19:00**

Projection suivie d'une discussion avec

**Isabelle Schömann**

Secrétaire générale adjointe - TUC

**Paul de Clerck**

Amis de la Terre Europe

**Lara Wolters (tbc)**

Membre du Parlement européen

**Ken Slock**

Producteur du film - CVB

CINÉMA AVENTURE

Rue des Fripiers 15 - 1000 Bruxelles

GRATUIT

Réservation demandée par e-mail [reservations@cvb.be](mailto:reservations@cvb.be)



**IN  
DE  
WO** | **IN  
DEFENSE  
OF  
WORKERS**

CONFEDERATION  
**SYNDICAT  
EUROPÉEN  
TRADE UNION**



**AVENTURE**



Funded by  
the European Union

**FÉDÉRATION  
WALLONIE-BRUXELLES**



**Centre Vidéo de Bruxelles (CVB)**

Rue de la Poste 111, 1030, Bruxelles

Cet email a été envoyé à [alice.riou@cvb.be](mailto:alice.riou@cvb.be)  
Vous l'avez reçu car vous êtes inscrit à notre newsletter.



